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hebben we toentertijd géén zienswijzen ingediend. Lijkt me dat we vanuit verordening/beleid inhoudelijk dus
geen/nauwelijks een belang hebben.

Vriendelijke groet,

Coordinerend planadviseur

Afdeling Ruimte, Bodem en Wonen | Bur. Beoordeling
T 070  | M 06   

pzh.nl

Provincie Zuid-Holland | Zuid-Hollandplein 1
Postbus 90602 | 2509 LP Den Haag
www.zuid-holland.nl
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Van:

Verzonden: woensdag 28 oktober 2020 17:06

Aan: 

Onderwerp: uitspraken BP Zuidplaspolder 1 en 2

Heren,

Vandaag  zijn  ook  de  uitspraken  bekend  gemaakt  over  BP  herziening  BP  Zuidplaspolder  1  en  2

Hierbij  een  link  naar  1  van  de  2  uitspraken

https://www.raadvanstate.nl/uitspraken/@123009/201809559‐1‐r3/#highlight=zuidplaspolder  2

Ik  heb  nog  geen  tijd  gehad  om  ze  te  lezen  ,  de  BP’s  zijn  niet  helemaal  ongeschonden  uit  de  strijd  gekomen,

Ik  breng  ze  alvast  bij  deze  onder  de  aandacht.

Met  vriendelijke  groet,
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bedrijfsontwikkeling lam', zegt beleidsspecialist ruimtelijke ontwikkeling Leonie Claessen van

Glastuinbouw Nederland. Dat vond de Raad van State ook.

Glastuinbouwgebied

De provincie heeft het gebied aangewezen als glastuinbouwgebied. Door de bouw zouden hier en

daar plukjes glas verdwijnen. Volgens de bestemming kan dat niet. Dus vervalt ook de reden voor

een maximale bouwhoogte die de gemeente eveneens wilde vaststellen op 8 meter. Onmogelijk

voor tuinders die toekomst willen; kassen worden juist hoger.

Het tweede gebied waarover het gaat, ligt langs de A12 en valt binnen het Intergemeentelijke

Structuurplan (ISP) uit 2007. Binnen dit plan bestaat vooral onduidelijkheid. Daarmee wordt

ondernemers alle uitbreidingskansen ontnomen. 'De gemeente moet ook ontwikkelingsperspectief

bieden aan de bedrijven', aldus Claessen.

Gevolgen van vaagheid

Bloemenkweker Marius van Vuuren is een van de ondernemers in het gebied. Hij liet er in 1991

een kas bouwen, werd in 2007 geconfronteerd met het ISP en ondervindt de gevolgen van de

vaagheid. 'Ik zit al dertien jaar klem.' Telkens worden plannen gemaakt en besluiten genomen die

daarna worden teruggedraaid, legt hij uit.

Maar de oude situatie sluit niet aan op de actualiteit waarin schaalvergroting belangrijk is. Zo kon

de ondernemer niets. 'Uitbreiden op locatie kon niet, elders net zo min. Je bedrijf wordt minder

waard als de glastuinbouwbestemming van het gebied eraf gaat; daardoor vind je minder kopers.

Dat heeft gevolgen voor de financiering.'

Schaalvergroting

De gemeenteraad stelde onterecht dat schaalvergroting wel mogelijk was, schrijft de Raad van

State. Het bestemmingsplan is vernietigd, maar de vraag is hoe nu verder? Glastuinbouw

Nederland wil met de ondernemers om tafel. Claessen wil hun idee voorleggen aan de gemeente

in de hoop dat die de tuinders nu wel wil betrekken bij het plan. Dat moet er over 36 weken liggen.
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